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Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 215/21.11.2013, la care participă un număr de 11
consilieri, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la şedinţa
anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de către
preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Petre Constantin dă cuvântul domnului primar pentru a
prezenta proiectul ordinei de zi.

Domnul primar prezintă proiectul ordinei de zi:
1. Proiect de hotărâre cu privire la – Rectificare buget local de venituri şi

cheltuieli pe anul 2013.
Iniţiator – primarul localităţii Rotea Ion-Robert.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de Boştinaru Aneta.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, care a fost aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la – Rectificare

buget local de venituri şi cheltuieli pe anul 2013.
Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Petre Constantin,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel – preşedinte,

Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin –
membri, luând în discuţie la data de 25.11.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Rectificare buget local de venituri şi cheltuieli pe anul 2013, consideră că  s-a
întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să
adopte hotărârea cu privire la Rectificare buget local de venituri şi cheltuieli pe
anul 2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe – preşedinte,

Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în discuţie la
data de 25.11.2013 Proiectul de Hotărâre, cu privire Rectificare buget local de



venituri şi cheltuieli pe anul 2013, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în
vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Rectificare buget local de venituri şi cheltuieli pe anul 2013.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte,

Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de
Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi ,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Întrebări, interpelări, propuneri.
Se înscriu la discuţii domnul consilier Antonescu Daniel şi domnul consilier

Pîrcălăbelu Gheorghe.
Domnul consilier Antonescu Daniel face propunerea de a da CMI Vitomireşti

o căruţă de lemne, pentru ca la iarnă oamenii care vin la medic să nu mai stea în frig
în sala de aşteptare.

Domnul primar supune la vot propunerea domnului Antonescu Daniel şi
Consiliul Local votează cu 11 voturi ,,pentru’’.

Consiliul Local votează cu 10 voturi ,,pentru’’ şi 1 împotrivă al domnului
consilier Cojocaru Ştefan, pentru darea unei căruţe de lemne şi numitului Tucă.

Domnul consilier Antonescu Daniel mai întreabă dacă pentru deszăpezire sau
luat din timp măsurile necesare.

Domnul primar menţionează că de mâine S.C. Bebe Trans S.R.L. va aduce
nisip pe penţile din comună.

Intervine domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe care menţionează ca atunci
când se porneşte la deszăpezire domnul primar să contacteze şi consilierii locali
pentru a merge să se facă deszăpezirea pe toate uliţele. Propune de asemenea a da
CMI Vitomireşti 2 căruţe de lemne, pentru că una nu este suficient.

Domnul consilier Marcu informează că în satul Dejeşti nu se vede bine pe
cablu TV.

Domnul consilier Boştină Doru Constantin întreabă dacă pentru cadouri de
sărbători la copii s-a prevăzut ceva în buget.

Domnul primar cere domnului viceprimar să se facă lista cu bunurile care
trebuie casate să nu se mai bage şi anul viitor în inventar.

Domnul primar dă curs cererilor depuse cu privire la concesionarea izlazurilor
şi menţionează că acestea nu se concesionează şi vor fi date în administrarea unor
Asociaţii în care să intre toţi cetăţenii care au animale si doresc păşunatul pe aceste
izlazuri.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu 11
voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă Secretar,
Consilier,

PETRE Constantin Cristina CHIŢAN


